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ACTA NÚM. 114 
 
 

Membres assistents: 
Aguilera Ávila, José 
Ariño Carmona, Joaquin 
Branchadell Gallo, Albert 
Expósito Rico, Trinidad  
Farrés Vicén, Jaume 
Feliu Martínez, Laura 
Freixas Alas, Margarita 
Gairín Sallán, Joaquín 
Gispert Pellicer, Carles  
Hernández Sánchez, Jordi 
Martín Gambín, Domènec 
Martín Ibáñez, Maite 
Matas Prat, Anna 
Montesinos Andrade, Juan 
Palma Rosanes, Alba 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 10 d’abril de 
2019, es reuneixen a la sala de juntes del 
Rectorat i sota la presidència del vicerector 
d’Economia i de Campus, Carles Gispert 
Pellicer, els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
S’han excusat d’assistir a la reunió Ignasi Morgado Bernal i Joan Vicent Oré Català. No hi 
assisteixen Xavier Cussó Segura, Maria Carme Espunya Prat, José Blas Navarro Pastor ni Daniel 
Olivella Galindo. 
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia. 
 
Hi actua, com a secretària, Immaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus. 
3. Proposta de model de distribució del pressupost de doctorat 
4. Resolució de la convocatòria d’ajuts per a la compra d’equips de protecció individual 2019. 
5. Resolució de la convocatòria d’ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris de 

la UAB per a l’any 2019. 
6. Aprovació de les modificacions de crèdit a 20 de març de 2019. 
7. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de:  

7.1 Serveis d’instal·lació i gestió de llicències de programari de docència 
7.2 Pròrroga del Servei Explotació i administració de sistemes i comunicacions i suport als 
usuaris dels Serveis informàtics 
7.3 Pròrroga dels Serveis Esportius al Servis d’Activitat Física 
7.4 Pròrroga Transport de viatgers en autobús. 

8. Assumptes de tràmit. 
9. Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 
Els membres de la Comissió aproven, per assentiment, l’acta de la sessió del dia 6 de març de 
2019. 
 
 
2. Informe del vicerector d’Economia i de Campus 
 
El president dona la benvinguda a les persones assistents especialment als estudiants que 
s’incorporen com a nous membres de la Comissió.  
 
Comença la intervenció explicant que el passat dia 29 de març es va  mantenir una reunió a la seu 
de la Direcció General d’Universitats (DGU) a la qual va assistir en representació de la UAB el gerent 
i el vicerector d’Economia i Campus  i per part de la Generalitat, la Directora General d’Universitats, 
Victòria Girona,  i la  sub-directora general de Planificació Econòmica Universitària, Laura Arlegui.  
 
Durant la reunió la UAB va lliurar un document als representats de la Generalitat en el qual es 
detallava l’evolució del finançament de la Generalitat a la nostra Universitat, una anàlisi històrica del 
model de finançament del sistema universitari i el seu impacte, així com un detall de les 
reivindicacions econòmiques de la UAB. 
 
La directora General va comentar que la Generalitat no  disposava de pressupost addicional per 
finançar les reclamacions econòmiques de la UAB, va afegir que si la UAB tanca el pressupost amb 
dèficit el que ha de fer es preparar un Pla d’Estabilització Pressupostària (PEP) i presentar-lo a la 
DGU durant el mes de juny. També va dir que el dia 8 d’abril va  tenir una reunió amb la Conselleria 
d’Economia  per intentar aconseguir més pressupost per a les universitats, però els van informar 
que no era possible perquè ja s’ha aprovat un pla de contingència perquè s’aboni el retorn de la 
paga extra als empleats públics. Per últim va comentar que preveu que  hi haurà més retallades i 
que la subvenció per a l’exercici de 2019 seria a mateixa de l’exercici 2017 i que no estava clar que 
s’incloguessin  els  increments retributius corresponents als exercicis  2017, 2018 i 2019.  
 
El president diu que si es confirma aquesta situació  és previsible que el 2019 es tanqui un cop més 
amb dèficit. 
 
Comenta que la directora va dir que si la Generalitat pogués aprovar el seu pressupost es podria 
incrementar la subvenció destinada al sistema universitari en 100 milions d’euros, els quals 
s’haurien de destinar a finançar beques, la reducció de les taxes universitàries i 42 milions  d’euros 
als increments retributius.  
 
El president considera que aquest increment tindria un efecte neutre ja que s’hauria  de destinar a 
compensar l’increment de les retribucions i la baixada de taxes.  
 
Continua informant que durant la reunió la UAB va proposar  distribuir el pressupost de sistema 
universitaris de manera diferent, però la directora General va dir que no contemplava aquest 
escenari. 
 
El vicerector comenta que la DGU té poca capacitat d’influir en la Conselleria d’Economia  i que les 
universitats no són una prioritat per a aquesta conselleria. 
 
Diu que durant la reunió d’equip  de govern que tingué lloc ahir  es va plantejar fer una acció pública  
conjunta de totes les universitats i preparar un document consensuat per reclamar més finançament. 
L’equip creu que la resta d’universitats s’afegiran a les peticions de la UAB ja que un increment en 
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el pressupost beneficiarà al conjunt de sistema. També es proposa dur a terme una acció  pública 
contundent perquè quedi palesa la situació de precarietat financera de les universitats públiques. 
 
A més a més, recorda que la nova regulació de la seguretat social i l’increment de salari pel PIF 
agreujarà les finances de la UAB. 
 
 
Tot seguit  el president informa sobre l’estat de situació del Pacte Nacional per la Societat del 
Coneixement. Diu que ja s’han creat les comissions i que ell participa en el grup de treball que 
analitza els recursoseconòmics. El 27 de març va tenir lloc la primera sessió  i l’objectiu és traslladar 
a la Comissió Permanent els assumptes que aquesta ha d’analitzar. Les propostes que es varen 
tractar van ser les següents: 
 

- Quina ha de ser la dimensió del finançament públic, és a dir, quins són els recursos que 
s’han de destinar al sistema de la societat del coneixement. 

- Quin ha de ser el model de finançament de les universitats. 
 
La propera reunió tindrà lloc el dia 2 de maig i espera que es pugui consensuar un acord sobre els 
objectius esmentats. 
 
El president diu que té la sensació que la Generalitat vol liderar i orientar el decurs del grup de 
treballs, però la resta de participants opinen que cal actuar amb més llibertat. 
 
Per finalitzar la intervenció informa sobre la reunió a la qual va assistir a Saragossa en la qual es va 
tractar el tema del finançament de les universitats públiques a tot el territori espanyol.  
 
El vicerector diu que va assistir el secretari General d’Universitats, José Manuel Pingarron, el qual 
va comentar que el Ministeri volia fer un model de finançament general aplicable a tot el país i que 
posteriorment cada Comunitat Autònoma pogués dur a terme  els ajustaments  que considerés 
oportú segons les seves necessitats. 
 
Tot seguit comenta que a les taules rodones es va informar sobre la situació financera d’algunes 
universitats entre les quals vol destacar la situació de les següents: 
 

a) Universitats del País  Valencià: varen comentar que no existeix un model de finançament 
universitari  i que des de l’any 2010 van actualitzant la subvenció en funció del PIB, això 
implica que no sigui possible fer una planificació  perquè no saben del que poden disposar. 

b) Universitats de Castella- La Manxa: varen comentar que l’any 2018 van signar un conveni 
per un període  de 2018-2021. El finançament és d’aproximadament 160-170 milions d’euros 
per un total de 25.000 alumnes, el model ofereix molts incentius si es universitats 
aconsegueixen un determinat posicionament als rànkings. En general, van manifestar que 
estaven molt contents amb el seu sistema de finançament. 

c)  Universitat de Navarra: també tenen un conveni i estan molt satisfets amb el seu contingut. 
d) Universitats d’Andalusia: hi ha 10 universitats al territori, van explicar que no tenen model de 

finançament des del 2017. El finançament cobreix una bona part de la despesa de Capítol I 
i de recerca i les matrícules dels alumnes són gairebé gratuïtes. Per a l’any 2019 la Junta 
d’Andalusia ha acordat un increment del 7% del pressupost de totes les universitats. 

e) Universitat de Barcelona: va comentar el model català de finançament que ja coneix aquesta 
comissió. 

f) Universitats de les Illes Balears: diuen que no hi ha un model específic, sinó que negocien 
el finançament cada any i això els ha permès aconseguir un increment anual del 4-5%. 

 
 
El vicerector conclou que les universitats catalanes no estan en la millor situació i que el govern de 
la Generalitat no ajuda gaire si es compara amb d’altres  comunitats autònomes. 
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Tot seguit s’obre un torn de paraules en què els assistents plantegen les qüestions següents: 
 
 

- Es pregunta quina persona o quin organisme és l’interlocutor de la UAB a la Generalitat. 
- Es pregunta si al Pacte Nacional està implicada la Conselleria d’Economia. 
- Es pegunta si la resta d’universitats catalanes són coneixedores de la situació de la UAB i si 

hi ha empatia amb nosaltres. 
- Es manifesta per part de les persones assistents el seu recolzament amb les accions de 

pressió i acció política que decideixi dur a terme l’equip de govern. 
- Es comenta que la societat no se sent com a usuària del sistema universitari públic i que la 

Generalitat no té interès en finançar el sistema públic. 
- Es diu que una acció pública puntual no servirà per canviar les coses a llarg termini, cal fer 

una campanya de sensibilització dirigida a la societat per fer palesa la importància del 
sistema universitari públic. 

- Es pregunta si durant les converses mantingudes amb la DGU, la UAB ha explicat que s’ha 
fet front a totes les obligacions incloent-hi el pagament de les quotes dels Parcs Científics. 

- Es  demana si s’han mantingut converses amb alguns polítics per explicar la situació 
d’infrafinançament de les universitats. 

- Es sol·licita informació sobre si des de l’equip de govern han pensat en implicar als 
estudiants en aquestes accions. 

- Es proposa dur a terme accions com per exemple no tancar actes de qualificacions dels 
alumnes, no començar les classes al setembre o fins i tot no dur a terme el exàmens de les 
PAU. 

 
El vicerector respon les qüestions plantejades dient que la rectora està dialogant amb la Conselleria 
d’Economia i que ell ho fa amb la DGU. Pel que fa al Pacte Nacional informa que si que hi participa 
la Conselleria d’Economia. 
 
En relació a la resta d’universitats catalanes, diu que si que les ha informat de la situació de la UAB, 
però no li donen importància perquè no tenen dèficit. 
 
El president recull totes les propostes i reflexions de les persones assistents per analitzar-les. 
 
També diu que a més a més d’aconseguir un millor finançament cal aconseguir noves fonts 
d’ingressos, en aquest sentit informa que les negociacions amb Applus van per bon camí i es podran 
obtenir recursos addicionals als pressupostats 
 
El gerent pren la paraula i diu que la UAB parteix d’una situació de discriminació envers altres 
universitats perquè el finançament que rebem és el mateix de l’any 2017 quan era  precisament el 
pitjor  moment de la UAB. Comenta que un altre element diferenciador de la resta d’universitats és 
el tema “campus” i  diu que avui es remetrà un requeriment notarial a la Generalitat en el qual es 
posa de manifest la situació del edificis.  Diu que s’està aplicant una política de contenció en la 
despesa, que  la UAB no pot assumir-ne més fins i tot que és la única universitat que no ha abonat 
el retorn del 10% de la paga extra. 
 
El president obre un segon torn de paraules en el qual les persones assistents plantegen si està 
previst fer un pla informatiu als mitjans de comunicació per explicar aquesta situació. 
 
El vicerector diu que no està previst. 
 
 
3. Proposta de model de distribució del pressupost de doctorat. 
 

El president comenta les novetats del model de pressupost de doctorat consistent en un 
augment de la dotació addicional per internacionalització (Menció Internacional i/o cotutela) 
que passa de 220€ a 320€. 
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Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 

PRIMER.- Aprovar la modificació del model de distribució del pressupost per al doctorat, que 
s’annexa.  

SEGON.- Encarregar al vicerector de Recerca i de Transferència el seguiment d’aquests 
acords.  

TERCER.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius 
  
 
4. Resolució de la convocatòria d’ajuts per a la compra d’equips de protecció individual 2019. 

 
 
La senyora Montserrat Peregrina pren la paraula per recordar els punts principals de la convocatòria. 
Diu que s’han rebut 21 peticions  i 142 productes sol·licitats.  
 
La senyora Peregrina proposa aprovar un import total de 12.127,04€, la qual cosa  suposa un excés 
de 127,04€ sobre l’import que resulta de la convocatòria.  Aquest import serà finançat amb el 
romanent de la convocatòria 01/2019 per a la concessió d’ajuts per concessió d’ajuts destinats a 
millorar la prevenció de riscos als laboratoris per a l’any 2019. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 

 

PRIMER. Aprovar la resolució de la convocatòria 02/2019 per a la compra d’equips de 
protecció individual (EPI)  per a l’any 2019 per import de 12.127,04€, que s’annexa. 

SEGON.  Encarregar a l’Àrea de Prevenció i Assistència l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 

 
  
5. Resolució de la convocatòria d’ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris de 

la UAB per a l’any 2019 
 
La senyora Montserrat Peregrina pren la paraula per recordar els punts principals de la convocatòria. 
Diu que s’ha rebut un gran nombre de peticions. L’import total sol·licitat ha estat de 180.430,87€ i 
es proposa aprovar un total de 111.451,96€, quedant un romanent per import de 584,04€ els quals 
proposa destinar una part a finançar la convocatòria d’ajuts per a la compra d’equips de protecció 
individual 2019. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
 

PRIMER. Aprovar la resolució de la convocatòria 01/2019 per a la concessió d’ajuts per 
concessió d’ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris per a l’any 2019 
per import de 114.451,96€, que s’annexa. 
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SEGON. Destinar 127,04€ al finançament de  la compra d’equips de protecció individual (EPI), 
convocatòria 02/2019,  per a l’any 2019. 

TERCER. Encarregar  a l’Àrea de Prevenció i Assistència l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 

 

6. Aprovació de les modificacions de crèdit a 20 de març de 2019. 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 20 de març de 2019, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en  data  20  de març de 2019, segons document 
que s’annexa. 

SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia  l'execució i el seguiment 
d’aquests acords. 

 
 
7. Informació de les despeses pluriennals per a la contractació de:  
 
 
7.1 Serveis d’instal·lació i gestió de llicències de programari de docència 
 
El comissionat de la Rectora per a les Tecnologies de la Informació i de la Comunicació, Jordi 
Hernández, comenta que el vicerector d’Innovació i de Projectes Estratègics, Francisco Javier 
Lafuente, va detectar les dificultats  de l’estudiantat per accedir al programari  docent si es 
comparava amb d’altres universitats.  
 
Diu que analitzant l’ús  de les xarxes, s’ha observat que la majoria de l’estudiantat utilitza el seu 
propi ordinador o mòbil al campus i que resultaria molt útil que poguessin accedir als recursos 
docents a través del mateix, continua dient  que per dur a terme aquest projecte es necessita que 
tots, tant estudiantat com professorat,  tinguin accés a totes les llicències en els seus propis 
ordinadors tant a les aules com a casa seva,  així com que pugui ser en tots els àmbits de la 
docència. 
 
Es tracta d’un projecte molt innovador  i estratègic que situaria a la UAB com a pionera de totes les 
universitats catalanes i espanyoles en disponibilitat de software docent.  
 
Pel que fa al cost s’ha estimat en 2,4 milions d’euros, però és probable que es pugui adquirir per 1,2 
milions, dels quals 300mil euros correspondrien al l’exercici 2019  i 900 mil euros a l’any 2020. 
 
El president pren la paraula per dir que s’està estudiant per part de l’equip de govern el finançament 
d’aquest projecte, creuen que el cost es podria cobrir amb un finançament específic, però que sinó 
fos possible  caldria deixar de dur a terme alguns projectes, però que en cap cas afectarà a la 
despesa per Capítol I.  
 
Així mateix, informa  que no s’ha adjuntat el certificat d’existència de crèdit perquè com ha dit encara 
no està definit el sistema de finançament i per aquest motiu proposa que la comissió aprovi el punt 
però  condicionat a que es pugui aportar l’esmenta certificat més endavant.  
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El president obre un torn de paraules en el qual les persones assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- Es demana informació sobre els beneficis del projecte, els problemes que resol, quines són 
les partides que es retallarien, si l’oferta del preu, reducció del  50%  del  cost, es aplicable 
només al primer any de contracte o  a tota la durada i  què és el que inclou el programari. 

- Es pregunta com es pot finançar el projecte atesa la situació pressupostaria de dèficit de la 
UAB. 

- Es demana informació sobre quina part haurà d’abonar l’estudiantat. 
 
El comissionat respon destaca que  el projecte millorarà l’eficiència i eficàcia en l’ús dels recursos 
TIC a la docència. Pel que fa al cost, diu que actualment la despesa en aquesta matèria és de 
260.000€ en llicències de docència   i una quantitat superior en llicències més transversals. En 
relació a la durada del  concurs està previst que sigui de  un any renovable anualment amb un 
màxim de dos prorrogues, per tant, es pot renegociar les condicions cada any.Acaba la intervenció 
dient que la CRUE també està interessada en aquest projecte  i s’espera que si hi ha més demanda 
el preu es pugui  reduir. 
 
Conclou dient que s’ha demanat al proveïdor que el preu inclogui l’assistència a l’usuari per mail, 
telèfon i que també hi hagi una oficina d’informació al campus. 
 
 
El president informa que s’està analitzant establir un recàrrec de 30€ a la matrícula per finançar-lo, 
però encara no s’han fet consultes als estudiants. Considera que el cost és baix comparat amb totes 
les prestacions que ofereix i que atenent que el contracte seria d’un any  renovable. 
 
Finalitzat el torn de paraules, el vicerector obre un segon en el qual les persones assistents 
plantegen les qüestions següents: 
 
 

- Es pregunta perquè no s’han mantingut encara reunions amb els estudiants per plantejar 
aquest recàrrec en la matrícula. 

- Es comenta que no es pot obligar als estudiants al pagament d’aquest recàrrec i aquest fet 
pot suposar que uns puguin tenir accés al programari i d’altres no la qual cosa crearia 
situacions de desigualtat. 

- Es diu que no es veu factible el projecte ja que estem en un context d’envelliment de la 
plantilla de professorat  que és reticent a l’ús de les TIC. 

- Es comenta que si s’està reclamant una reducció de les taxes universitàries no es pot 
demanar als estudiants un recàrrec per la utilització de programari docent. 

- Es diu que si es preveu que la CRUE  participi al projecte i que pugui baixar el cost, perquè 
la UAB ha de ser la primera en afegir-se. 

- Es comenta que existeix la preocupació pel fet que en el context de les TIC es treballi en 
aquest projecte i en canvi no es prenguin més mesures en temes de seguretat ja que recorda 
que fa uns mesos la UAB va patir un greu problema en aquest sentit. 

 
El president contesta dient que entén els comentaris i les observacions de les persones assistents 
i diu que no té resposta a la qüestió del perquè no s’ha consultat als estudiants, però insisteix en la 
conveniència del projecte 
 
El  vicerector José Aguilera pren la paraula per dir que es buscarà el finançament necessari perquè 
no afecti al pressupost ja aprovat i opina que el programari serà molt útil per als estudiants. 
 
 
Tot seguit s’obre un tercer torn de paraules en el qual algunes de les persones assistents plantegen 
al president que retiri el punt de l’ordre del dia per tal d’evitar que no es pugui aprovar  i que s’ajorni 
la discussió a una sessió monogràfica extraordinària un cop que es tingui més  informació. Així 
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mateix, manifesten el seu desacord amb l’aprovació al·legant la manca de finançament específic 
per a l’adquisició del programari, la seva oposició a què s’estableixi un recàrrec en la matrícula  dels 
estudiants i perquè atesa la situació de dèficit pressupostari de la UAB no és el moment més adient 
per implementar aquest projecte. 
 
El vicerector insisteix en mantenir la votació per valorar el grau d’aprovació del punt. 
 
 
Finalitzades totes les intervencions es passa a la votació del punt i els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització per 4 vots a favor, 6 vots en contra i 4 abstencions acorden no aprovar 
la proposta d’acord relativa als Serveis d’instal·lació i gestió de llicències de programari de docència. 
 
7.2 Pròrroga del Servei Explotació i administració de sistemes i comunicacions i suport als usuaris 

dels Serveis informàtics. 
 

El comissionat de la rectora  per a les TIC  comenta el document lliurat als assistents. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent contractació número 
9/2019, de Serveis d’instal·lació i gestió de llicències de programari de docència, que 
s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
7.3 Pròrroga dels Serveis Esportius al Servis d’Activitat Física. 

 
El gerent comenta el document lliurat  punt i diu que  es tracta de la darrera pròrroga del contracte.  
 
En el torn de paraules, els membres assistents pregunten si el SAF s’autofinancia. 
 
El gerent contesta  que la UAB aporta 450.000€ anuals des de l’any 2012. Diu que no s’autofinancia 
i que caldria o bé augmentar l’import de les quotes o bé incrementar el nombre d’usuaris. Així mateix, 
proposa convocar una comissió extraordinària per analitzar la situació del SAF i quines ´son les 
seves possibilitats. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment:  
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la 2ª pròrroga del   
contracte número  Consu-1/2016 de serveis esportius de la Universitat Autònoma de 
Barcelona, que s’annexa. 
 
SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 

 
7.4 Pròrroga Transport de viatgers en autobús. 
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El gerent comenta que aquesta despesa suposa uns 800.000€ anuals i que només es dona  a la 
UAB. Acaba dient que l’any vinent finalitza el contracte  i que caldrà repensar el sistema de transport 
de viatgers. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent  a la 2ª pròrroga de la 
contractació núm. 10/2016 de servei de transport de viatgers en autobús de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, que s’annexa. 
 
SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
 
A les 12.35 h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


